



編號

MDD/ 002 /2014

Ref. No.:

日期

2014 年 5 月 13 日

Date:

13 May 2014

香港交易及結算所有限公司是香港聯合交易所有限公司、香港期貨交易所有限公司及香港中央結算有限公司之認可控制人  
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited is the recognised controller of The Stock Exchange of Hong Kong Limited, Hong Kong Futures Exchange Limited and Hong Kong Securities Clearing Company Limited

---

## 通告 CIRCULAR

---

事項 載錄香港主板及創業板上市公司及發行人 2013 年文件的光碟現已推出  
Subject: **Main Board and GEM Listed Issuer Corporate Documents 2013 on DVD**

查詢  
Enquiry: [dataproductions@hkex.com.hk](mailto:dataproductions@hkex.com.hk)

We are pleased to announce that the following Digital Video Disks (DVD) on listed issuer corporate document archives are now available for public subscription.

The new issues serve to meet the needs of the market participants and the public for an off-line archive of the corporate documents. With the built-in simple search facility provided in each disk, documents can be searched by stock code, issuer name and/or headline category. The following are the three sets of newly available data products for 2013:

1. **Main Board Listed Companies' Corporate Documents 2013 (Excluding Interim and Annual Reports)** contains electronic copies of corporate documents and announcements (both English and Chinese versions) published in 2013 by companies listed on the Main Board. Corporate documents include prospectuses, shareholder circulars, proposals for corporate action (e.g. takeover, reorganisation, disposal of assets and share consolidation), and notices of notifiable transactions.
2. **Main Board Structured Products and Debt Securities Issuer Documents 2013** contains electronic copies of documents and announcements (both English and Chinese versions) published in 2013 by issuers of structured products (such as derivative warrants and Callable Bull Bear Contracts, or CBBC) and debt securities listed on the Main Board. Issuer documents include base listing documents, supplementary listing documents, prospectuses, offering circulars and information memoranda.
3. **GEM Listed Companies' Corporate Documents 2013 (Excluding Quarterly and Annual Reports)** contains electronic copies of corporate documents and announcements (both English and Chinese versions) published in 2013 by companies listed on the Growth Enterprise Market (GEM). The scope of the contents is the same as that of Main Board Listed Companies Corporate Documents 2013 (Excluding Interim and Annual Reports) described above.

Two more DVD sets, **Main Board Listed Companies' Annual Reports/Interim Reports 2013** and **GEM Listed Companies' Annual Reports/Quarterly Reports 2013** will be released later in the year.

The details of the DVD products are available on the HKEx website at the following link: <https://www.hkex.com.hk/eng/ods/English/asp/prdList.asp>. Online subscription to the DVD products and other data products is available through the same webpage.

Winnie Sin  
Vice President  
Sales and Marketing, Market Data  
Global Markets Division

香港交易及結算所有限公司  
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

---

香港中環港景街一號國際金融中心一期12樓  
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong

電話 Tel: +852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: [www.hkex.com.hk](http://www.hkex.com.hk) 電郵 E-mail: [info@hkex.com.hk](mailto:info@hkex.com.hk)

香港交易及結算所有限公司（香港交易所）已推出三套上市公司文件光碟現已接受訂購。

香港交易所出版這三套全新光碟，是希望可以滿足市場及公眾人士對儲存公司文件作日後參考的需要。每隻光碟均內置簡單的搜尋功能，只需鍵入公司名稱，股份代號及／或標題類別，即可迅速找到所需文件。以下是該三套數據產品之內容：

1. **主板上市公司文件（中期報告及年報除外）2013** 載錄主板上市公司在 2013 年內刊發之公司中英文版文件及公告。公司文件包括招股章程、股東通函、公司行動建議（如：收購、改組、出售資產、股份合併）以及須予公布交易的通知等。
2. **主板結構性產品及債券發行人文件 2013** 載錄於主板上市的結構性產品（如：衍生權證及牛熊證）及債務證券之發行人在 2013 年刊發之中英文版文件及公告，包括基礎上市文件、補充上市文件、招股章程、認購通告及資料公報。
3. **創業板上市公司文件（季度報告及年報除外）2013** 載錄香港創業板上市公司在 2013 年內刊發之公司中英文版文件及公告。文件類別與上述的主板上市公司文件 2013（中期報告及年報除外）相同。

香港交易所今年稍後將會推出另外兩套光碟：**主板上市公司年報及中期報告 2013** 以及**創業板上市公司年報及季度報告 2013**。

有關光碟產品的詳細資料，請覽閱香港交易所網頁：

(<https://www.hkex.com.hk/chi/ods/Chinese/asp/prdList.asp>)。光碟產品以至其他數據產品均可透過上述網頁訂購。

環球市場科市場數據  
營銷及市場推廣副總裁  
冼韻妮謹啟